



PA-195872

Prime Minister René Pleven (seated right) meets with Prime Minister Louis St. Laurent (seated left) in Ottawa in March 1951. Standing l. to r.: the Under-Secretary of State for External Affairs, A.D.P. Heeney; the French Ambassador to Canada, Hubert Guérin; the Minister of Trade and Commerce, C.D. Howe; the Minister of National Defence, Brooke Claxton; the Secretary of State for External Affairs, Lester B. Pearson; and the Secretary-General of the French Ministry of Foreign Affairs, Alexandre Parodi.

Le premier ministre René Pleven (assis à droite) rencontre le premier ministre Louis Saint-Laurent (assis à gauche) à Ottawa en mars 1951. Debout de gauche à droite : le sous-secrétaire d'État aux Affaires extérieures, A.D.P. Heeney; l'ambassadeur de France au Canada, Hubert Guérin; le ministre du Commerce, C.D. Howe; le ministre de la Défense nationale, Brooke Claxton; le secrétaire d'État aux Affaires extérieures, Lester B. Pearson; et le secrétaire général du ministère français des Affaires étrangères, Alexandre Parodi.